

خطاب التدريب التعاوني. Co-Operative Training Letter

التخصص Major	Academic ID الرقم الجامعي	Name الاسم
محاسبة Accounting	2210002149	تميم طارق القاضي Tamim Tariq Alkadi

التاريخ/ Date: 2024/09/10

To whom it may concern:

This letter is to certify that the candidate mentioned above is a final year student at The College of Business Administration at Imam Abdul Rahman Bin Faisal University. She/ He is eligible to join your organization as an intern to complete the cooperative training program (compulsory graduation requirement), Which will begin in the Second Semester, from 12 January 2025 for (16) weeks.

As a co-op training unit, we trust that your work environment is an excellent opportunity for our students to gain the required filed knowledge and competences in their major. Please contact us using the below information if you need any further details:

إلى من يهمه الأمر،،،

نفيدكم بأن المتقدم/ ة المذكور(ة) أعلاه هو/هي طالب/ ة في كلية إدارة الأعمال بجامعة الإمام عبدالرحمن بن فيصل و مؤهل/ ة لدخول برنامج التدريب التعاوني والذي يعد متطلب إجباري للتخرج خلال الفصل الدراسي الثاني ابتداء من 2025/01/12 وذلك لمدة (16) أسبوع، وعليه تم إصدار هذا الخطاب لجهتكم الموقرة. نتطلع إلى تعاونكم في توفير فرصه تدريبيه للطالب/ ة. ولم لزيد من المعلومات الرجاء التواصل مع وحدة التدريب التعاوني في الكلية على البريد الإلكتروني أدناه:

Co-op Training Unit | وحدة التدريب التعاوني College of Business Administration | كلية إدارة الأعمال Imam Abdulrahman bin Faisal University | جامعة الإمام عبد الرحمن بن فيصل cba.coop@iau.edu.sa

عميد كلية إدارة الأعمال The College of Business Administration Dean

